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Așadar, David Popo-
vici a încheiat Campiona-
tele Naționale de natație 
cu șase medalii de aur și 
a devenit primul sportiv 
român calificat la Jocurile 
Olimpice de la Paris. 

Înotătorul a participat 
la șase probe și a ieșit în-
vingător la fiecare dintre 
ele. În bazinul din Oto-
peni, Popovici s-a impus 
în proba de 50 de metri li-
ber, la 100 de metri liber, 
100 de metri spate, 50 
de metri fluture (în care 
a bătut recordul național 
al acestei probe cu timpul 
de 23.74), 400 de metri li-
ber și 100 de metri flutu-
re. 

Sâmbătă, 8 aprilie, 
Popovici a intrat de pe cu-
loarul al treilea în proba 
de 100 de metri fluture, 
a întors primul și a ajuns 
primul la final. „Racheta” 
a impresionat din nou și 
a închis cursa după doar 
52.30 secunde, cel mai 
bun timp al competiției. 
Podiumul a fost completat 
da Daniel Martin (53.19 
secunde) și Denis Lau-
rean Popescu (54.04).

David Popovici, 
un campion 
de o modestie 
deosebită, în ciuda 
excepționalelor 
sale performanțe

Sportivul care a uimit 
o lume întreagă cu rezul-

tatele sale este un om de-
osebit. El a afirmat că nu 
dorește să se obișnuiască 
doar cu locul întâi și că în-
cearcă să experimenteze 
mai mullte stiluri.

„Mă simt bine, în-
să nu cred că trebuie să 
mă obișnuiesc prea tare 
numai cu locul întâi. Din 
când în când, consider că 
e important să mă mai în-
treacă cineva, pentru că 
ai multe de câștigat din fi-
ecare loc. Acum, din feri-
cire, a fost locul întâi.

Sunt foarte bucu-
ros când e lume în tribu-
nă, ne ajută foarte mult, 
nu doar că ne place. Con-
sider că înotul ar trebui 
să primească mai mul-
tă atenție, la fel cum tre-
buie să primească fiecare 
sport individual din Româ-
nia, nu doar unul sau do-
uă. Sunt bucuros că pot fi 
un motiv al popularizării 
înotului”, a precizat David.  
(...) Participând în cât mai 
multe probe mă ajută să 
experimentez și să mă ex-
tind. Sunt încă tânăr și nu 
vreau să mă blochez pe o 
singură probă. Așa că pro-
fit de astfel de competiții, 
cu o miză nu atât de ma-
re, și sper ca în viitor sau 
în cel apropiat să pot să 
concurez și la competiții 
cu o miză mai mare. 

Totodată, David a 
mărturisit că a fost o com-
petiție foarte solicitantă, o 
adevărată provocare pen-
tru el, având în vedere că 

a participat la un număr 
mare de probe în care a 
înotat și alte stiluri decât 
proba lui preferată, liber.

„A fost foarte greu, îmi 
ard picioarele rău, dar mi-a 
plăcut. Nu mă așteptam să 
meargă atât de bine, sincer 

să fiu. Mă face să sper că 
pot excela și în proba as-
ta. Nu m-am menajat, și de 
dimineață a fost mai greu 
decât mă așteptam. Nu 
sunt obișnuit cu tipul ăsta 
de efort. Cu siguranță, în-
să, nu am dat tot. Este im-

portant când îți permiți as-
ta.

Mă simt bine cu locul 
asigurat la Paris (n.r. la 
Jocurile Olimpice), știam 
că o să se întâmple, nu 
am vrut să mă grăbesc. 
Uite că a fost să se întâm-

ple ieri (8 aprilie – n.r.), 
am realizat baremul pen-
tru Jocurile Olimpice și 
abia aștept să reprezint 
România la a doua ediție 
de Jocuri Olimpice pentru 
mine”, a adăugat David 
Popovici.

actualitate

 Sportivul român a obținut 6 medalii de aur în probele la care a participat și a doborât un record național 
 Totodată, Popovici s-a calificat la Jocurile Olimpice de la Paris, care se vor desfășura anul viitor

În perioada 5-9 aprilie, Complexul Sportiv de 
Natație din orașul Otopeni a găzduit Campionatele 
Naționale de Natație, ediția 2023. Competiția a 
fost deschisă pentru toate categoriile de sportivi 
– juniori, tineret și seniori. A fost o competiție 
aprig disputată, în care vedeta a fost, cum era de 
așteptat, inegalabilul David Popovici, „Racheta” 
natației românești.

Andrei Dumitru

David Popovici, rezultate excepţionale 
la Campionatul Naţional de Nataţie

Carmen Bunaciu, încântată de condițiile oferite 
de Complexul Sportiv de Natație Otopeni

Marea noastră înotătoare 
a fost nelipsită de la 
Campionatele Naționale de 
Natație găzduite de complexul 
de la Otopeni și s-a arătat 
impresionată de această bază 
de natație, unică în România.
„Natația românească este în 
acest moment pe un făgaș 
ascendent. Totul merge mult 
mai bine în acest domeniu 
al sportului. Suntem într-un 
progres considerabil cu juniori 
și seniori care fac performanță 
și, desigur, cu «Racheta» David 
Popovici care trage după el 
foarte mulți sportivi.

Zilele acestea, atmosfera a fost 
aici una minunată! Condițiile 
de concurs au fost foarte 
bune. Pot spune că în România 
nu am văzut un asemenea 
complex, atât de modern și 
atât de frumos și a fost pentru 
mine o adevărată bucurie să 
urmăresc spectacolul prilejuit 
de această competiție cu o 
organizare excelentă. M-am 
bucurat și de publicul prezent 
care i-a susținut cu  entuziasm 
pe concurenți, cărora le doresc 
mult succes și în viitor”, ne-a 
declarat Carmen Bunaciu.


